
FESTIVAL NA HRADĚ ŠVIHOV 2023 

Jednoho dne mi kamarádka Irena navrhla, že bychom mohly vyrazit na nějaký 

víkendový festival, abych se dostala taky jinam, než jenom s Viki do Hvězdy. 

Nadšeně jsem souhlasila, protože to je cíl mého každoročního léta. Shodly jsme se 

rovnou na dvou víkendech po sobě. 

Poslední červencový na hrady.cz na hradě Švihov a první srpnový na Budyňského 

poutníka v Budyni nad Ohří. 

Co se týče Švihova, domluvily jsme se na lístkách do kempu VIP+ a taky že pojedeme 

autem. 

I když jsem byla ráda, že nebudu muset tahat spacák, stan, ani karimatku, protože to 

náš kemp obsahoval v erární připravené podobě, trošku mě zamrzelo, že svůj stan 

připravím o dvojitou možnost letos posloužit a přestože mi svědčí cesty na akce co 

nejméně namáhavé, zamrzelo mě, že nepojedeme vlakem, kde se dají poznávat fajn 

lidi. 

Na druhou stranu to bylo fajn, protože díky autu jsme se mohly vybavit i na mokrou i 

na slunnou verzi počasí při akci. 

Když jsme dorazily na místo, nastala otázka, kde zaparkovat, abychom auto neměly 

daleko. Jeden z organizátorů nám řekl akorát to, že parkoviště pro ZTP je daleko a 

s největší pravděpodobností už bude plné, že o blbém řešení parkování pro tyhle lidi 

ví, ale nějak to nikdo neřeší. Prý ať jedeme dál a tam je kolega. 

Po chvilce jsme potkaly dalšího organizátora, který nás poslal na VIP parkoviště a prý 

ať auto necháme tam. 

I když mi na programu letos moc chyběli kluci Chinaski, program byl fajn a až na 

střídavé sluníčko a dešťové kapky festival byl bez chyby. 

Dokonce jsem po jeho skončení nebyla ani rozlámaná, jako z festivalů v předchozích 

letech, protože erární připravená karimatka byla nafukovací, tudíž člověk nebyl z tvrdé 

země rozbolavělí. A i když tento typ spací trempovací podložky má tu chybu, že po ní 

člověk dost klouže, silně uvažuji o tom, že si jí pořídím místo té pěnové taky. 

 

V Praze 16. 7. 2024 


